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 ОСНОВНЫЕ ХАРАКТЕРИСТИКИ
INTRODUCTION

Features

• Support for Cycle XT, UBE, UBE Rehab, plus 16 and 20 Level Evolution Series Rowers.

• Auto-Power Down after 5 minutes of inactivity with wake up on Button Press, exercise or USB activity

• All Settings Automatically Saved.

• Metric/Imperial Units (Cycle XT/UBE Only).

• Odometer and Version Information Display.

• Optional USB Function for use with NetAthlon 2FX for Rowing or FDF's sample USB applications.

Interactive Performance Monitor (IPM) Layout

Display 

1. Battery Level Indicator
2. Program Indicator
3. Units for Main Readout
4. Main Readout
5. Pacer and Gauge
6. Workouts and Intervals
7. Session Time
8. Session Distance
9. Heart Rate with HR Symbol
10. Power (Watts)
11. Level
12. Speed
13. Cadence (Rate in SPM or RPM)
14. Calories (per hour and session total)

Buttons

15. Units
16. Level Change
17. Set Functions
18. Program Select
19. Reset

`

Programs

Quick Start Just power on and exercise with optional session set time or set distance.

Pacer Exercise against a set pace with optional session set time or set distance.

Interval Simple two interval paced training with optional session set time or set distance.

Workout 6 user defined preset two interval paced training with optional set session time or distance.

Button Functions

UNITS Change what is displayed in the Main Readout or select Pacer Units

LEVEL +/- Change Resistance Level.

SET Pressing the SET button will enter Set Mode and allow you to change your session 
parameters for the current Program.

SET +/- In Set Mode, a single short press will increment/decrement by a small step, 
a long press will increment/decrement by a large step, 
while press and hold will repeatedly increment/decrement by a large step.

PROGRAM Switch between the different IPM programs.

RESET Clear current session data, or exit Set Mode.
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• Поддержка тренажеров First Degree Fitness серии Evolution, Vortex VX-3, всех тренажеров для верхней 
части тела.

• Автоотключение через 5 минут бездействия, автоматическое включение при нажатии любой кнопки, 
начале тренировки или активности через USB порт.

• Автосохранение всех настроек.
• Выбор единиц измерения.
• Возможность использования програмного обеспечения NetAthlon 2FX for Rowing или FDF USB 

приложения.

Дисплей
1. Индикатор уровня батарей
2. Индикатор выбранной программы
3. Выбранный параметр для отображения на главном экране
4. Главный экран
5. Калибровочный экран и индикатор темпа
6. Индикатор тренировки и интервалов
7. Время тренировки
8. Расстояние
9. Частота сердечных сокращений
10. Нагрузка в Ваттах
11. Выбранный уровень сопротивления
12. Скорость
13. Количество гребков в минуту
14. Количество калорий в час и за всю тренировку
Кнопки
15. Выбор единиц измерения
16. Установка выбранного уровня сопротивления
17. Кнопки для настроек параметров
18. Выбор программы
19. Кнопка сброса параметров

СХЕМА ИНТЕРАКТИВНОГО МОНИТОРА АКТИВНОСТИ

QUICK START / Быстрый старт Начните тренировку с выбранным временем или дистанцией

PACER / Темп Тренировка с заданным темпом и выбранным временем или дистанцией

INTERVAL / Интервал Тренировка с двумя заданными интервалами и выбранным временем 
или дистанцией

WORKOUT / Тренировка 6 выбранных пользователем вариантов тренировок с заданным темпом 
и выбранным временем или дистанцией

ПРОГРАММЫ

ФУНКЦИИ КНОПОК
UNITS Позволяет выбрать параметр для отображения на главном экране

LEVEL +/- Установка выбранного сопротивления

SET Режим настройки параметров тренировки

SET +/- После нажатия на кнопку SET позволяет менять параметры в меньшую или большую сторону

PROGRAM Переключение между программами

RESET Сброс текущих параметров или выход из режима настроек



 НАЧАЛО ТРЕНИРОВКИ
1. Выберите нужную программу нажатием кнопки PROGRAM.
2. Установите нужное сопротивление от 1 до 16 регулятором на баке с водой, а затем установите 

выбранный уровень на мониторе с помощью кнопок LEVEL + / -.
3. Сделайте настройки программы для вашей тренировки - см. раздел Программы (Быстрый старт, Темп, 

Интервалы или Тренировки)
4. Начните тренировку. Время и дистанция начнет отображаться на дисплее.
5. Как только выбранное время или дистанция достигнет заданного значения раздастся двойной сигнал, 

который означает завершение тренировки. Счетчик времени и дистанции остановится.
6. Если выбраны программы Интервалов или Тренировок, то однократный звуковой сигнал означает 

конец текущего интервала и начало следующего.

ИЗМЕНЕНИЕ ЕДИНИЦ (ТОЛЬКО ДЛЯ ТРЕНАЖЕРОВ ВЕРХНЕЙ ЧАСТИ ТЕЛА)

1. Нажмите кнопку RESET для сброса текущих данных.
2. Используя кнопку PROGRAM выберите QUICK START.
3. Нажмите и держите кнопку UNITS 3 секунды.
4. Используйте кнопки + / - для выбора км/час или миль/час.
5. Нажмите кнопку SET для подтверждения выбора или RESET для 

отмены.

STARTING AN EXERCISE SESSION

1. Select desired Program by pressing the PROGRAM Button.

2. Ensure Tank Resistance Level and IPM Level are the same by using the Level + and Level – buttons.

3. Modify Program Settings for your Session – See Program Sections (Quick Start, Pacer, Interval or 
Workout).

4. Start Exercising. Time and distance will start.

5. If Session Distance or Session Time have been set then a double beep will sound when your session is 
complete. Distance and time will stop.

6. If Interval or Workout Programs are selected then a single beep will sound to indicate the end of one 
interval and the beginning of the next.

CHANGING UNITS (CYCLE XT, UBE AND UBE REHAB ONLY)

1. Press RESET to clear any session data.

2. Use the PROGRAM button to select Quick Start.

3. Press and Hold UNITS for 3 seconds.

4. Use + or – buttons to select KM/KPM or MLS/MPH.

5. Press SET to accept change or RESET to cancel.

VIEWING ODOMETER AND VERSION INFORMATION

1. Press RESET to clear any session 
data.

2. Use the PROGRAM button to 
select Quick Start.

3. Press & Hold UNITS & PROGRAM 
buttons for 5 seconds.

4. The Odometer and version 
information will be displayed.

5. Press any button to return.

Time is shown as total session hours and distance is  
shown as total kilometers.

Version Information for Cycle XT 
Configuration

Version Information for 20 Level  
Rower

BATTERY LEVEL

• The Battery Indicator will flash when battery level is low

• Ensure USB is disconnected when changing the batteries
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ПРОСМОТР ПОКАЗАНИЙ ОДОМЕТРА И ВЕРСИИ МОНИТОРА

1. Нажмите кнопку RESET для сброса текущих данных.
2. Используя кнопку PROGRAM выберите QUICK START.
3. Одновременно нажмите и держите кнопки UNITS и PROGRAM 5 секунд.
4. Показания одометра и текущей версии монитора появятся на экране.
5. Нажмите любую кнопку для возврата в главное меню.

Показывается общее время и расстояние всех тренировок 

STARTING AN EXERCISE SESSION

1. Select desired Program by pressing the PROGRAM Button.

2. Ensure Tank Resistance Level and IPM Level are the same by using the Level + and Level – buttons.

3. Modify Program Settings for your Session – See Program Sections (Quick Start, Pacer, Interval or 
Workout).

4. Start Exercising. Time and distance will start.

5. If Session Distance or Session Time have been set then a double beep will sound when your session is 
complete. Distance and time will stop.

6. If Interval or Workout Programs are selected then a single beep will sound to indicate the end of one 
interval and the beginning of the next.

CHANGING UNITS (CYCLE XT, UBE AND UBE REHAB ONLY)

1. Press RESET to clear any session data.

2. Use the PROGRAM button to select Quick Start.

3. Press and Hold UNITS for 3 seconds.

4. Use + or – buttons to select KM/KPM or MLS/MPH.

5. Press SET to accept change or RESET to cancel.

VIEWING ODOMETER AND VERSION INFORMATION

1. Press RESET to clear any session 
data.

2. Use the PROGRAM button to 
select Quick Start.

3. Press & Hold UNITS & PROGRAM 
buttons for 5 seconds.

4. The Odometer and version 
information will be displayed.

5. Press any button to return.

Time is shown as total session hours and distance is  
shown as total kilometers.

Version Information for Cycle XT 
Configuration

Version Information for 20 Level  
Rower

BATTERY LEVEL

• The Battery Indicator will flash when battery level is low

• Ensure USB is disconnected when changing the batteries
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УРОВЕНЬ ЗАРЯДА БАТАРЕЕК
• Индикатор заряда батареек начнет мигать при необходимости их замены.
• Замену батареек производите при отключенном USB кабеле.



  QUICK START / БЫСТРЫЙ СТАРТ
Данная программа позволяет быстро начать тренировку и включается по умолчанию при включении 
дисплея. 

Для выбора программы QUICK START используйте кнопку PROGRAM

QUICK START

Quick Start allows you to quickly begin your exercise session. This is the default program after power on.

Use the PROGRAM button to select Quick Start in the Program Indicator

Start Using SET Exercising
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Button Functions

UNITS Pressing UNITS changes what is displayed in the Main Readout. This will start with Speed 
then Heart Rate, Watts, Cadence.

RESET Clear current session data.

SET/+/- Use these buttons to set either the duration or distance of your session. 

Setting Session Time and Distance

1. Use RESET to clear any previous session data.

2. Press SET, Time will flash, then use + and – buttons to set required session time. 

3. Press SET again to either accept or skip setting session time. 

4. Distance will flash, use + and – buttons to set session distance. 

5. Press SET again to either accept or skip setting session distance.

• Session time (h:mm:ss) is in the range 0:00:00 to 9:59:59 and is modified in 1minute or 15minute steps.

• Session distance is in the range 0 to 99.999km (or 99999m) and is modified in 0.1km or 1km steps.
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Выбор QUICK START Задайте время или дистанцию Начните тренировку
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ФУНКЦИИ КНОПОК
UNITS Позволяет выбрать параметр для отображения на главном экране: Скорость, ЧСС, Нагрузку в 

Ваттах или Частота гребков (вращения рукояток для тренажеров верхней части тела)

RESET Сброс текущих параметров или выход из режима настроек

SET Режим настройки параметров тренировки

УСТАНОВКА ВРЕМЕНИ И ДИСТАНЦИИ
1. Нажмите кнопку RESET для сброса введенных ранее данных.
2. Нажмите кнопку SET -> Начнет мигать Время. Установите нужное значение кнопками + / -
3. Нажмите кнопку SET еще раз для подтверждения или перехода к установке дистанции.
4. Если вы выбрали установку Дистанции, установите нужное значение кнопками + / -



  PACER / ТРЕНИРОВКА С ЗАДАННЫМ ТЕМПОМ
Тренировка с программой PACE позволяет задать и контролировать в течении тренировки желаемые 
значения скорости, часто сердечных сокращений, частоты вращения рукояток (для тренажеров верхней 
части тела) или нагрузки.

Для выбора программы PACER используйте кнопку PROGRAM

PACERS

The  Pacer Program provides you with the ability to perform a simple exercise session against a set pace; 
Speed, Heart Rate, Cadence or Power.

Use the PROGRAM button to select Pacer in the Program Indicator

Start Using SET Exercising
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Setting Pacers

1. Press RESET to clear any previous session data.

2. Press SET, the Main Readout will flash.

3. Use UNITS to select which *Pacer you want then use + and – buttons to set required pace.

4. Press SET again to either accept or skip setting the Pacer. 

5. Time will flash, use + and – to set session time.

6. Press SET again to either accept or skip setting session time. 

7. Distance will flash, use + and – buttons to set session distance. 

8. Press SET again to either accept or skip setting session distance.

* It is possible to configure multiple Pacers which can be selected using the UNITS button while exercising

How to Read the Pacer Gauge

Description Too Slow Too Fast On Target
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Gauge

Target
Pace

Too Fast

Too Slow

Выбор PACER Используйте SET и UNITS Начните тренировку
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НАСТРОЙКА ТРЕНИРОВКИ С ЗАДАННЫМ ТЕМПОМ
1. Нажмите кнопку RESET для сброса введенных ранее данных.
2. Нажмите кнопку SET -> Начнет мигать Главный экран.
3. Нажмите кнопку UNITS, чтобы выбрать параметр для контроля во время тренировки.
4. Установите нужное значение выбранного параметра кнопками + / -
5. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить параметр.
6. После этого, начнет мигать Время, выберите значение кнопками + / -
7. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор Времени тренировки или перейти к дистанции.
8. После этого, начнет мигать Дистанция, выберите значение кнопками + / -
9. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор Дистанции или пропустить установку дистанции.

КАК КОНТРОЛИРОВАТЬ ЗАДАННЫЙ ТЕМП НА ДИСПЛЕЕ

PACERS

The  Pacer Program provides you with the ability to perform a simple exercise session against a set pace; 
Speed, Heart Rate, Cadence or Power.

Use the PROGRAM button to select Pacer in the Program Indicator

Start Using SET Exercising
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Setting Pacers

1. Press RESET to clear any previous session data.

2. Press SET, the Main Readout will flash.

3. Use UNITS to select which *Pacer you want then use + and – buttons to set required pace.

4. Press SET again to either accept or skip setting the Pacer. 

5. Time will flash, use + and – to set session time.

6. Press SET again to either accept or skip setting session time. 

7. Distance will flash, use + and – buttons to set session distance. 

8. Press SET again to either accept or skip setting session distance.

* It is possible to configure multiple Pacers which can be selected using the UNITS button while exercising

How to Read the Pacer Gauge

Description Too Slow Too Fast On Target
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Gauge

Target
Pace

Too Fast

Too Slow

ЭКРАН ДЛЯ КОНТРОЛЯ ТЕМПА СЛИШКОМ БЫСТРО СЛИШКОМ МЕДЛЕННО ПРАВИЛЬНЫЙ ТЕМП

PACERS

The  Pacer Program provides you with the ability to perform a simple exercise session against a set pace; 
Speed, Heart Rate, Cadence or Power.

Use the PROGRAM button to select Pacer in the Program Indicator

Start Using SET Exercising

R
o

w
e

r

Setting Pacers

1. Press RESET to clear any previous session data.

2. Press SET, the Main Readout will flash.

3. Use UNITS to select which *Pacer you want then use + and – buttons to set required pace.

4. Press SET again to either accept or skip setting the Pacer. 

5. Time will flash, use + and – to set session time.

6. Press SET again to either accept or skip setting session time. 

7. Distance will flash, use + and – buttons to set session distance. 

8. Press SET again to either accept or skip setting session distance.

* It is possible to configure multiple Pacers which can be selected using the UNITS button while exercising

How to Read the Pacer Gauge

Description Too Slow Too Fast On Target

4

Gauge

Target
Pace

Too Fast

Too Slow

СЛИШКОМ 
БЫСТРО

СЛИШКОМ 
МЕДЛЕННО

ИНДИКАТОР 
ТЕМПА

ВЫБРАННЫЙ 
ТЕМП



  INTERVALS / ИНТЕРВАЛЫ
Тренировка с программой INTERVALS позволяет задать чередование двух интервалов с разным темпом: 
скорость, частота сердечных сокращений, частота вращения рукояток (для тренажеров верхней части 
тела) или нагрузки.

INTERVALS

The Interval Program is a simple two time interval session against with a different set pace for each interval; 
Speed, Heart Rate, Cadence or Power.

Use the PROGRAM button to select Interval in the Program Indicator

Start Using SET Exercising
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Setting Intervals

1. Press RESET to clear any previous session data.

2. Press Set, the first Interval Time will flash, then use + and – to set.

3. Press SET to either accept or skip setting the first Interval. 

4. The Main Readout will flash.

5. Use UNITS to select which pacer you want then use + and – buttons to set required pace for the first  
Interval.

6. Press SET again to either accept or skip setting the first Interval Pacer.

7. The second Interval Time will flash, use + and - to set.

8. Press SET to either accept or skip setting the second Interval. 

9. The Main Readout will flash.

10. Use UNITS to select which pacer you want then use + and – buttons to set required pace for the 
second Interval.

11. Press SET again to either accept or skip setting the first Interval Pacer.

12. Time will flash, use + and – to set session time.

13. Press SET again to either accept or skip setting session time. 

14. Distance will flash, use + and – buttons to set session distance. 

15. Press SET again to either accept or skip setting session distance.

How to Read Intervals -  (See Pacers Section for reading Pacers)

First Time Interval Active (Single Beep when complete) Second Time Interval Active (Single Beep when complete)
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Для выбора программы INTERVAL используйте кнопку PROGRAM

Выбор INTERVAL Используйте SET и UNITS Начните тренировку

Гр
еб
ны
е 
тр
ен
аж
ер
ы

НАСТРОЙКА ПРОГРАММЫ INTERVAL
1. Нажмите кнопку RESET для сброса введенных ранее данных.
2. Нажмите кнопку SET -> Начнет мигать Время первого интервала.
3. Установите нужное значение Времени первого интервала кнопками + / -
4. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку времени.
5. После этого, начнет мигать Главный экран.
6. Кнопкой UNITS выберите какой параметр вы хотите контролировать и кнопками + / - установите его 

желаемое значение.
7. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку контроля темпа.
8. После этого, начнет мигать Время второго интервала, выберите значение кнопками + / -
9. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку времени.
10. После этого, вновь начнет мигать Главный экран.
11. Кнопкой UNITS выберите какой параметр вы хотите контролировать и кнопками + / - установите его 

желаемое значение.
12. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку контроля темпа.
13. После этого, начнет мигать общее Время тренировки, установите его кнопками + / -
14. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку общего Времени 

тренировки.
15. После этого, начнет мигать общая Дистанция тренировки, установите этот параметр кнопками + / -
16. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку общей Дистанции 

тренировки.
17. Программа настроена и вы можете начать тренировку.

КАК КОНТРОЛИРОВАТЬ ИНТЕРВАЛЫ НА ДИСПЛЕЕ

INTERVALS

The Interval Program is a simple two time interval session against with a different set pace for each interval; 
Speed, Heart Rate, Cadence or Power.

Use the PROGRAM button to select Interval in the Program Indicator

Start Using SET Exercising
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Setting Intervals

1. Press RESET to clear any previous session data.

2. Press Set, the first Interval Time will flash, then use + and – to set.

3. Press SET to either accept or skip setting the first Interval. 

4. The Main Readout will flash.

5. Use UNITS to select which pacer you want then use + and – buttons to set required pace for the first  
Interval.

6. Press SET again to either accept or skip setting the first Interval Pacer.

7. The second Interval Time will flash, use + and - to set.

8. Press SET to either accept or skip setting the second Interval. 

9. The Main Readout will flash.

10. Use UNITS to select which pacer you want then use + and – buttons to set required pace for the 
second Interval.

11. Press SET again to either accept or skip setting the first Interval Pacer.

12. Time will flash, use + and – to set session time.

13. Press SET again to either accept or skip setting session time. 

14. Distance will flash, use + and – buttons to set session distance. 

15. Press SET again to either accept or skip setting session distance.

How to Read Intervals -  (See Pacers Section for reading Pacers)

First Time Interval Active (Single Beep when complete) Second Time Interval Active (Single Beep when complete)
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ВРЕМЯ ПЕРВОГО ИНТЕРВАЛА (Однократный сигнал по завершению) ВРЕМЯ ВТОРОГО ИНТЕРВАЛА (Однократный сигнал по завершению)



  WORKOUTS / ТРЕНИРОВКИ
Программа WORKOUT позволяет использовать 6 индивидуальных интервальных тренировок, которые 
ранее были внесены пользователем в память монитора.

Для выбора программы WORKOUT используйте кнопку PROGRAM

WORKOUTS

The Workout Program provides 6 user defined Interval Workouts which can be readily selected, and modified,  
ready for a quick workout session.

Use the PROGRAM button to select Workout in the Program Indicator

Start Select Workout Modify Workout
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Setting Workouts

1. Press RESET to clear any previous session data.

2. Use + and – to select your workout

3. Press and Hold SET until the first Interval Time flashes, then use + and – to set.

4. Press SET to either accept or skip setting the first Interval. 

5. The Main Readout will flash.

6. Use UNITS to select which pacer you want then use + and – buttons to set required pace for the first  
Interval.

7. Press SET again to either accept or skip setting the first Interval Pacer.

8. The second Interval Time will flash, use + and - to set.

9. Press SET to either accept or skip setting the second Interval. 

10. The Main Readout will flash.

11. Use UNITS to select which pacer you want then use + and – buttons to set required pace for the 
second Interval.

12. Press SET again to either accept or skip setting the first Interval Pacer.

13. Time will flash, use + and – to set session time.

14. Press SET again to either accept or skip setting session time. 

15. Distance will flash, use + and – buttons to set session distance. 

16. Press SET again to either accept or skip setting session distance.

Setting Workout Session Time and Distance

• See Quick Start Setting Session Time and Distance.

• See Pacers and Intervals Sections on how to read the Pacer Gauge and Interval Readouts.
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Выбор программы WORKOUT Выберите нужный номер тренировки Настройте и запомните тренировку

Гр
еб
ны
е 
тр
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ы

НАСТРОЙКА ТРЕНИРОВКИ И ВНЕСЕНИЕ ЕЕ В ПАМЯТЬ МОНИТОРА

1. Кнопкой PROGRAM выберите WORKOUT.
2. Нажмите кнопку RESET для сброса введенных ранее данных.
3. Кнопками + / - выберите нужный номер тренировки.
4. Нажмите и удерживайте кнопку SET, пока не начнет мигать Время первого интервала.
5. Установите нужное значение Времени первого интервала кнопками + / -
6. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку времени.
7. После этого, начнет мигать Главный экран.
8. Кнопкой UNITS выберите какой параметр вы хотите контролировать и кнопками + / - установите его 

желаемое значение.
9. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку контроля темпа.
10. После этого, начнет мигать Время второго интервала, выберите значение кнопками + / -
11. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку времени.
12. После этого, вновь начнет мигать Главный экран.
13. Кнопкой UNITS выберите какой параметр вы хотите контролировать и кнопками + / - установите его 

желаемое значение.
14. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку контроля темпа.
15. После этого, начнет мигать общее Время тренировки, установите его кнопками + / -
16. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку общего Времени 

тренировки.
17. После этого, начнет мигать общая Дистанция тренировки, установите этот параметр кнопками + / -
18. Нажмите SET еще раз, чтобы подтвердить выбор или пропустить установку общей Дистанции 

тренировки.
19. Интервальная тренировка настроена и внесена в память. Далее, вы сможете быстро ее выбрать и 

начать интервальную тренировку по уже заданным параметрам.



ИСПОЛЬЗОВАНИЕ USB ПОРТА
С помощью USB порта вы сможете подключить к монитору ноутбук или компьютер, чтобы использовать 
специальное программное обеспечение, которое сделает ваши тренировки более увлекательными.

УСТАНОВКА СОЕДИНЕНИЯ
1. Скачайте и установите USB драйвер (CDM2xxxx_Setup.exe для 32 или 64 бит Windows 7/Vista/XP). 

Драйвер можно скачать по ссылке: http://www.firstdegreefitness.com/support/software-supports/usb-
connectivity

2. Скачайте и установите специальное приложение с сайта FDF: http://www.firstdegreefitness.com/support/
software-supports/fluid-coach-version-1-3/

3. Скачайте и установите приложение NetAthlon 2 XF for Rowers с официального сайта: http://
www.webracing.org/downloads.htm

ПОДКЛЮЧЕНИЕ КОМПЬТЕРА
• Мини USB порт расположен с задней стороны дисплея.
• Соедините ваш компьютер с помощью USB кабеля.

USB CONNECTIVITY

Setting up USB Connectivity

1. Download and Install the USB Device Driver (CDM2xxxx_Setup.exe for 32 and 64 bit Windows 
7/Vista/XP) from the FDF Website

2. Download and Install the Sample USB Applications from the FDF Website
3. Download and Install NetAthlon 2 XF for Rowers from http://www.webracing.org/downloads.htm

Connecting your IPM

• The USB Connector is located on a flying lead at the rear of the IPM, along with the Sensor and Heart 
Rate Monitor Connectors

• Connect to a Laptop or PC using a standard USB cable, you may need to wait while Windows starts the 
USB Device Driver

USB with Sensor and HR Connectors IPM Connected using Standard USB 
Cable

IPM Connected to Laptop USB Port

FDF SAMPLE USB APPLICATIONS

FDF provide two simple sample applications that show the power of USB connectivity

• Ergometer Simulator

• OSD Ergometer

Ergometer Simulator

• This is an on-screen IPM Ergometer Simulator which provides the same functionality as a real IPM.

• From the Start Menu, or Desktop, select and run the FDF IPM Ergometer application.

• Use this application as you would a real IPM. See IPM User Guide for further Information

FDF Ergometer Simulator
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ВОЗМОЖНЫЕ ПРОБЛЕМЫ И ИХ УСТРАНЕНИЕ
1. Дисплей не включается:

• Переустановите или поменяйте батарейки
2. Дисплей включается, но не показывает корректные значения во время тренировки:

• Проверьте подключение кабеля, который идет к датчику;
• Возможно нарушился зазор между датчиком - поправьте датчик (см.инструкцию);
• Если первые два пункта не восстановили работу монитора, то поменяйте датчик.

3. USB подключение не работает:
• Подключите USB кабель в другой порт;
• Проверьте установку USB драйвера.

http://www.firstdegreefitness.com/support/software-supports/usb-connectivity
http://www.firstdegreefitness.com/support/software-supports/fluid-coach-version-1-3/
http://www.webracing.org/downloads.htm
http://www.firstdegreefitness.com/support/software-supports/usb-connectivity
http://www.firstdegreefitness.com/support/software-supports/fluid-coach-version-1-3/
http://www.webracing.org/downloads.htm

